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Swaruu: Centauri, Centaurejci, Centaurovci ali Alfrateani. Zvezda Alfa Centauri - A. Je sončni 

sistem, podoben temu, s sedmimi planeti, med katerimi je največji Phaethon ali Alfrata. 

Upoštevajte, da je to isto ime, ki ga je med drugim imel Tiamat. To je največji planet sistema Alfa 

Centauri A. Razred M, blago podnebje. Naslednji po velikosti je Phainon, nato pa Pyroies, vendar 

naseljujejo le Phaethon ali Alfrato, na drugih dveh so le podzemne postaje in kolonije, vojaški in 

industrijski objekti, da bi odvrnili onesnaževalce s Phaethona, ki je planet, velik 95 % velikosti 

Zemlje. Podoben je po celinah in oceanih. 

 

Invazivni reptili, predvsem Draco Naga in Usungal (Kingu na Zemlji), so iztrebili lokalno in prvotno 

prebivalstvo. Planet so spremenili v farmo zapora, kjer so vzgajali ljudi za hrano, meso, kožo in 

sužnje. Ne tako kot na Zemlji, kjer je sistem zasnovan na mentalnem nadzoru, ampak kot kmetijo, 

neposredno rečeno, s kletkami, kjer so razvijali in jemali ljudi kot živino. 

 

Velika večina ljudi na tistem planetu tam kot živina, če ne kar vsi, je prišla z Zemlje kot posledica 

ugrabitev ter množičnih in individualnih ugrabitev, ki so se dogajale več tisoč let, natančneje pa 

med letom 6000 p.n.š. in letom 1560. 

 

Gosia: Kaj so bili prvotni prebivalci? 

 

Swaruu: Lyriskega porekla, tja so prišli iz Velike Širitve pred milijonom linearnih zemeljskih let, 

samo za primerjavo. 

 

Gosia: Zakaj iz njih niso naredili kmetij? Zakaj so morali z Zemlje pripeljati ljudi, druge Lyrice? 

 

Swaruu: Ker so bili zemeljski ljudje zaradi lunarne matrice že pod mentalnim nadzorom in v 

mentaliteti žrtve. Prvotni Lyrici so bili zelo povezani z Virom, bili so uporniki in bojevniki, čeprav 

niso preživeli invazije Dracov. Tisti, ki so tam ostali, če so sploh še kakšni ostali, a dvomim, so se 

združili s tamkajšnjo človeško kmetijo. 

 

Gosia: Kako travmatična izkušnja. Razumem. Nadaljuj z zgodbo, Swaruu. 
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Swaruu: Upoštevajte, da govorim o 5D planetu. Nizki 5D. Gostote so gradienti. Ali, če na gostote 

gledamo z drugim merilnim sistemom, recimo na lestvici 100 gostot ... Phaethon bi bil na 52D, 

Taygeta pa na 58. ali 59. mestu. Ta 3D 4D 5D me utruja ... ker ni tako, ne odraža resničnosti, 

ampak je le za razlago, kot z lutkami, kako je vse v vesolju. Povedati je treba tudi, da ker smo 

trpeči planet s farmami za meso in distribucijskimi centri, je tudi to še bolj znižalo kolektivno 

frekvenco planeta. Tako da ostaja stvar 5D še vedno odprta. Prej bi rekla, da je nizka gostota 4D 

- manifestacija povprečnega prebivalstva. 

 

Gosia: Da, okej. Kako so prišli tja, reptili? Tudi s pomočjo portalov in trikov? Takrat še ni bilo SSP. 

 

Swaruu: Reptilske ladje in portali, vendar predvsem reptilske ladje. SSP, še ne. 

 

Gosia: Swaruu: Ok, nadaljuj Swaruu. To je zelo zanimivo. 

 

Swaruu: Torej, Federacija s ciljem odpraviti reptilsko težavo ni imela težav s Primarno Direktivo 

ali katerim koli drugim vesoljskim zakonom ali predpisom ... in je tja prispela kot neposredna 

vojaška operacija. Federacija, vključno s Taygeto in Engan, je prispela z vsemi silami. Uničili so 

plazilce, predvsem Draco, in osvobodili planet. To se zgodi leta 1561. Oglejte si to sliko. 

 

 
 

Gosia: O, vau. Toda kdo je naredil to sliko, če vojna ni potekala na Zemlji? 

 

Swaruu: Veliko jih je, ne samo ena. To bi bilo treba raziskati, vendar je avtorjev veliko. Obstaja 

veliko pričevanj, to je dokumentirano. Čeprav se je to dogajalo predvsem na Phaethonu, je 

logično, da se je del te operacije filtriral proti Zemlji, da bi prekinil človeške oskrbovalne linije. In 

da bi uničili draco ladje, ki bi se lahko vrnile na Phaethon. Velika klinasta ladja ni nič več in nič 



manj kot andromedanska ladja, ki je danes prisotna tukaj, ter domovanje taygetskih in 

centaurskih bojnih ladij. V nasprotju s splošnim prepričanjem vse andromedanske biosferne ladje 

niso kroglaste, temveč le velike. Majhne imajo obliko klina ali trikotnika. 

 

Osvoboditev se je začela leta 1560, vendar se je bolj ali manj podaljšala do leta 1570. Zaradi te 

osvoboditve so se reptili na Zemlji odločili za metodo nadzora uma in se tako skrili za pravili 

Primarne Direktive Federacije, da se ne bi izpostavili možnosti vojaške invazije kot na Phaethonu. 

 

 
 

Gosia: Zakaj je Primarna Direktiva veljala tukaj in ne tam? 

 

Swaruu: Ker je bila na Phaethonu odkrito izkoriščevalska kmetija. Na Zemlji večina ljudi še vedno 

misli, da so svobodni. Zato na Zemlji res velja Primarna Direktiva, saj si ljudje sami želijo izkusiti 

izkoriščanje. 

 

Gosia: Toda duše so se tudi tam inkarnirale svobodno, kajne? Na neki način. Vsi so tam, kjer bi 

morali biti, torej tudi tam, kajne? Na kmetijah. 

 

Swaruu: Z višjega vidika je to resnica, Gosia, da, svobodno so se inkarnirale na Phaethon. 

 

Gosia: Vprašam se, kje je meja. Na kateri točki je treba posredovati in kje ne. 

 

Swaruu: Nadaljevali so, ker je večina na Phaethonu že želela biti izpuščena. 

Gosia: Razumem. 

 



 
 

Swaruu: Tako so osvobodili Phaethon in planet pod skrbništvom Federacije predali preživelim. Z 

mentorskimi rasami, kot so med drugim Taygeta in Andromeda, so ustanovili skalarno 

holografsko družbo andromedanskega tipa. Negovali so jih kot otroke, dokler se niso razvili v 

samostojno raso. Danes so napredna in svobodna rasa, ki se v celoti pozitivno razvija. Vključeni 

so bili v Federacijo. Pridobili so tehnologijo več ras Federacije, vključno s Taygeto in razvili svojo 

lastno. 

 

Danes vračajo uslugo, ki jim jo je naredila Federacija, tako da jih je izpustila. Zdaj pomagajo Zemlji 

in so daleč najaktivnejši ter najštevilčnejši, saj imajo tu celo floto. "Black Knights" (Črni Vitezi) so 

centaurske bojne ladje razreda L. Družba JLC je izdelala njihov CGI, ki je zelo natančen. Zdaj so 

vodje operacij. So prosti in v popolnem razvoju. 

 

Gosia: Kakšne rase so zdaj večinoma? Ali imajo na Zemlji zvezdna semena? 

 

Swaruu: Mešane latinskoameriške rase, ker to dobiš, če pomešaš vse rase na Zemlji. In na Zemlji 

imajo zvezdna semena, to je ena od ras z največ zvezdnimi semeni. 

Gosia: Swaruu, najlepša hvala. Ali bi rada še kaj dodala v zvezi s Centauri? 

 

Swaruu: Zdaj je to dovolj. Zahvaljujoč tebi mi tu ostajajo le še sekunde. Bodite previdni! 

 

 

 

 
 

Prevedel: Stane 


